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Vragen van de leden Van Dekken en Leenders (beiden PvdA) aan de 
Staatssecretaris van Economische Zaken en de Minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het hoge aantal gevallen van longkanker in Brabant en 
het effect hierop van de intensieve veeteelt (ingezonden 17 maart 2016). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Meer longkanker in Brabant door 
intensieve veeteelt»?1 

Vraag 2
Bent u bekend met het hoge aantal longkankerpatiënten in de regio en de 
vermeende relatie met ammoniak- en fijnstofuitstoot als gevolg van de 
intensieve veeteelt? 

Vraag 3
Klopt het dat er op dit moment nog geen onderzoek is gedaan naar de relatie 
tussen de uitstoot van de intensieve veeteeltsector en het verhoogd aantal 
longkankerpatiënten in de regio Brabant? Bent u bereid het mogelijke 
verband tussen intensieve veeteelt en longkanker te registeren? Zo ja, hoe en 
door wie wilt u dit laten doen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Is er aanleiding om naast registratie ook nader onderzoek te laten uitvoeren? 
Zo ja, bent u bereid de Gezondheidsraad te vragen om het advies uit 2012 
omtrent de gezondheidsrisico’s rond boerderijen te herzien, en om aanvul-
lend het risico op longkanker te onderzoeken? Zo ja, hoe lang zal dit 
onderzoek nodig hebben en kunt u de resultaten met de Kamer delen? Zo 
nee, waarom niet? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat, met in achtneming van het voorzorgsprincipe en het 
verhoogd aantal longkankerpatiënten, er scherp moet worden gekeken naar 
het verstrekken van nieuwe vergunningen voor het houden van vee afwach-
tende het onderzoek?

1 http://www.omroepbrabant.nl/?news/2459341003/
Meer+longkanker+in+Brabant+door+intensieve+veeteelt.aspx
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